
Protok61 Nr 6/2011 

z posiedzenia Komisji Budietu , Rozwoju i Rolnictwa 


w dniu 25 sierpnia 2011 r. 


Posiedzenie rozpocz«to 0 godz. 16.00 

Lista obecnosci i porz'l.dek obrad stanowi'l. zal'l.cznik do protokolu. 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli : 

I.Burmistrz Toszka Pan Grzegorz Kupczyk 

2.Z-ca Burmistrza Pani Zdzislawa Mr6zek 

3.Skarbnik Gminy Pan Artur Krawczyk 

4.Przedstawiciele asp Toszek - Pan Zablocki i Pan Giemza 

5.Przedstawiciel Biura Wsp6lpracy Departamentu Dolnego Renu 


i Wojew6dztwa Sl'l.skiego Pani Anna Lewczuk 
6.P.o Kierownika zapa Pani Cecylia Cieslik 
7.Podinspektor Pan Jacek Dolinski 
Przewodnicz'l.cy Komisji Pan marcin Kwasniok powital zebranych 
i przedstawH projekt porz'l.dku posiedzenia. 
Czionkowie Komisji jednogiosnie / za-7 / przyjitli proponowany porz'l.dek 
obrad. 

Ad.1 
Przedstawiciel Biura Wsp6ipracy Departamentu Dolnego Renu i Wojew6dztwa 
Sl'l.skiego - koordynator projektu Pani Anna Lewczuk poinformowala , ze na 
mocy zawartego Porozum;.eniapodj«to decyzj« 0 przystapieniu do realizacji 
projektu polegaj'l.cego na wsp6ipracy zamk6w sredniowiecznych we Francji , 
we Wioszech oraz w Toszku w dziedzinie oferty turystycznej , wymiany 
doswiadczen , wsp6!pracy ze Stowarzyszeniami oraz zapobiegania wykluczeniu 
os6b niepelnosprawnych i starszych.fektami projektu bitdzie ; opracowanie 
przewodnika ,wzbogacenie i uatrakcyjnienie oferty kulturalnej , turystycznej 
i edukacyjnej , opracowanie materia16w reklamuj'l.cych zamek / strony 
internetowe promuj'1.cych projekt i zamki z wykorzystaniem portali 
spolecznosciowych , przewodnik , realizacja filmu 0 zamkach w zwi'l.zku z 
tematyk'l. niepelnosprawnoSci /. 

http:Przewodnicz'l.cy
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Koszt calego projektu wraz z 50% dofinansowaniem wynosi 313.000 euro. 
Zaldadany koszt przypadaja,cy na Gmint< Toszek to ok. 26.000 euro / bez 
dofinansowanial .W kwocie udziaru Toszka w projekcie , wliczono r6wniez czas 
pracy pracownik6w i inne koszty niewymagaj'l.ce wydatk6w 
finansowych.Relatywnie wi~c moze on bye nizszy.W ramach w/w srodk6w 
nalezy przygotowae kilkuminutow'l. prezentacjt< filmow'l., poniese koszty 
organizacji podr6zy i nocleg6w oraz poniese koszty os6b pracuj'l.cych na rzecz 
projektu.O ile Gmina Toszek wyrazi zgodt< na udzial w projekcie , ze stron'l. 
francusk'l.zostanie podpisana stosowna umowa , a realizacja nast:wi od roku 
przyszlego / I-szy kwartal / przez okres 2 - 2,5 roku. 
W podsumowaniu dysku sj i Burmistrz zaproponowal , aby w pierwszej 
kolejnosci z projektem zapoznae nowego Dyrektora Centrum Kultury , gdyz to 
on bt<dzie ten projekt realizowal . 
Nastt<pnie trzeba rozpoznae mozliwosci pozyskania dofinansowania oraz realne 
koszty prowadzenia projektu i poszukae rozwi'l:Zan / np. czy film moglaby 
zrobie grupa mlodziezy , ktore konczy swoj projekt pt.Fil\'1mowy Toszek / , a 
takze ile srodk6w jestesmy w stanie wylozye z budzetu Gininy. 
Atutemjest to, ze mozemy bye postrzegani z bardzo znanymi zamkami 
Buropy, co na pewno bt<dzie wielk'l.promocj'l.naszej Gminy. 
Realizacja powyzszego projektu uzalezniona jest od decyzji Toszka, jezeli nie 
wyrazimy zgody to projektu nie bedzie. 
W posiedzeniu Komisji nast:wi1a 5 min przerwa. 
Po przerwie : 

Ad.3 
Radca Prawny Pan Andrzej Malski omowil propozycje zmian nadzoru 

prawnego Wojewody do projektu statutu solectwa, ktore praktycznie S'l. 

zmianami kosmetycznymi. 

Proponowane zmiany dotyczyly bt<d'l. takze statutu Osiedla Oracze. 

W /w propozycj e stanowi'l. zal'l.cznik do protokoru 


Ad.4 
11 Projekt uchwaly w sprawie : zmian miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Miasta i Gminy Toszek oraz teren6w zainwestowanych i 
rozwojowych solectwa Wilkowiczki. 

Wyjasnien do w/w projektu udzielil Pan Jacek Dolinsk i. 

Proj ekt zostal przygotowany na wniosek firmy SMART, kt6ra jest wlascicielem 

terenu bt<d'l.cego przedmiotem zmiany. 

Celem zmiany jest przeznaczenie teren6w rolnych pod zabudow~ mieszkaniowo 

- usrugow'l. oraz terenow lesnych pod zielen urz'l.dzon'l. 0 charakterze lesnym 

towarzysz'l.c'l. zabudowie mieszkaniowo-uslugowej. 

Drogi pozostaj'l. drogami wewnt<trznymi . 


http:niewymagaj'l.ce
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Projekt uchwaiy byl juz tematem obrad Rady Miej skiej ,jednakze nie podjt(to 
stosownej uchwaly z uwagi na liczny sprzeciw mieszkanc6w sol:ectwa oraz 
zastrzezenia do wnioskodawcy. 
Pani Inga Potkowa , kt6ra r6wnoczesnie jest sohysem solectwa Wilkowiczki 
poinformowala , ze g16wnym problemem mieszkanc6w bylo ; 
- brak wlasciwej drogi doj azdowej dla uzytkowania przez tak cit(zki sprzt(t 
- brak kanalizacji i odprowadzenia wody 
- koniecznosc wyczyszczenia Potoku Pniowskiego 
Pan Marcin Kwasniok powolujqc sit( na zapisy Studium dot. ochrony 
drzewostan6w , podkresIil , ze istniejqcy na tym terenie las przy rozpoczt<ciu 
budowy zostanie wycit<ty. 
Pan Dolinski poinformowal , ze zgodnie z zapisami w uchwale tylko 
maksymalnie 30% teren6w lesnych bt<dzie mozna wyci1\.c pod 
zagospodarowanie np. na sc iezki. 
Pani Potkowa dodala , ze las jest w nienajlepszym stanie i wymaga dobrego 
zagospodarowania .Mieszkancy poparliby taka inicj atywt< . ? 
Pan Kwasniok w dalszym ci~u podpieraj1\.c sit( zapisami Studium podkreslil 
koniecznosc wyeliminowania rozproszonej zabudowy. 
Burmistrz wyjasnil , ze wnioskodawca deklaruje budowt< 120 budynk6w 
mieszkalnych. 
W podsumowaniu dyskusji czlonkowie Komisji postanowili po zakonczeniu 
obrad Komisji udac sit< do Wilkowiczek i doldadnie obejrzec teren , kt6ry jest 
przedmiotem projektu uchwaly. 
Przewodnicz1\.cy Komisji odczytal pismo Pani Ewy Kalus dotycz1\.ce zapytania : 
czy wsr6d proponowanych zmian w planie zagospodarowania znajdzie sit< 
zmiana polegaj1\.ca na wykreslenie planu obwodnicy. 
Pan Dolinski poinformowal , ze w odpowiedzi na pismo Pani Kalus zostanie 
poinformowana , ze w/w sprawa zostala dodana do wniosk6w 0 zmiant< w planie 
zagospodarowania przestrzennego . 
Burmistrz Toszka dodal , ze wyst1\.Pi z zapytaniem do GDDKiA 0 informacj t< : 
czy obwodnicajest ujt(ta w planach do realizacji na najb1i zsze lata i jakie s1\. 
dalsze plany w stosunku do tej inwestycji. 
2/ Projekt uchwaiy w sprawie : utworzenia odrt<bnego obwodu glosowania 

dla przeprowadzenia wybor6w do Sesju RzeczypospoIitej Polskiej i do 
Senatu Rzeczypospolitej Polskiej w dniu 9 pazdfziernika 2011 r. 

Komisja nie wniosla uwag do przygotowanego projektu uchwal:y. 
3/ Projekt uchwaly w sprawie : nadania Statutu Zespolowi Obslugi Plac6wek 

Oswiatowych w Toszku. 
Pani Cieslik wyjasnil:a , ze w/w statut byl: juz wczesniej omawianyi w zwiqzku z 
brakiem jakichkolwiek propozycj i zmian - jego tresc pozostala nie zmieniona. 

http:wyst1\.Pi
http:polegaj1\.ca
http:dotycz1\.ce
http:Przewodnicz1\.cy
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Zawiera on podstawowe obowiqzki , a takze te wynikie z przej((cia zadan 

dotychczas wykonywanych przez pracownik6w obslugi szk61 tzn. place i 

wszystko co jest z tym zwiqzane. 

Komisja nie wniosla uwag do w /w projektu. 

41 Projekty uchwal w sprawie : 


al ustalenia oplat za swiadczenia w przedszkolu publicznym prowadzonym 
przez Gmin(( Toszek 

bl ustalenia oplat za swiadczenia w oddzialach przedszkolnych przy szkolach 
podstawowych prowadzonych przez Gmin(( Toszek 

Po podj((ciu w/w uchwal na poprzedniej Sesji i przekazaniu ich organowi 
nadzoru prawnego - wyniku konslutacji ustalono dokonanie zmian . 
Zmiany polegajq na : 
w § 1 zastapiono okreslenie z "podstawy programowej" na "zapewnienie 
nauczania, wychowania i opieki" 
w § 3 zostal wykreslony ust. 2 i ust. 3 - gdyz zdaniem nadzolU zapisy te nalezy 
ujqC w umowie cywilno-prawnej 
Komisja nie wniosla uwag do w/w projektu. 
Czlonkowie Komisji zapoznali si(( z pismem Dyrektora SP w Toszku w 
sprawie : przyznania srodk6w w wysokosci 70.104,86 zl l kwota 50.000 zl jest 
dofinansowaniem MEN I na doposazenia bazy sportowej. 
Pani Cieslik poinformowa1a , ze faktycznie srodki w wysokosci 50.000 zl z 
MEN zostaly przekazane pod koniec roku 2010 .S rodki te przeszly do nadwyzki 
budzetowej i zosta1y rozdysponowane w tegorocznym budZecie. 
Burmistrz Toszka doda1 , ze jezeli w budzecie znajdq si(( wolne srodki ponownie 
rozpatrzy si(( mozliwosc przekazania kwoty 50.000 zl SP w Toszku na 
doposazenie bazy sportowej. 
51 Projekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2011 
Pani CieSlik poinformowala , ze projekt dotyczy przekazania Szkole 
Podstawowej w Toszku srodk6w pochodzqcych z wynajmu sal w roku 2010 
w wysokosci 2.800 zl na zakup maszyny czyszczqcej dla plac6wki 
Komisja ni e wniosla uwag do w/w projektu. 
Pani Cieslik zwr6cila sie takZe 0 stanowisko Komisji dotyczqce zawarcia 
Porozumienia z Miastem Gliwice w sprawie ZWfOtu koszt6w dotacji udzielonej 
przez Miasto Gliwice na kazde dziecko b((dqce mieszkancem gminy Toszek , 
a UCz((szczaj<\.ce do przedszkola niepublicznego w Gliwicach. 
Chodzi 0 kwot(( ok. 3.000 zl , kt6ra nie jest zabezpieczona w budzecie .Do dnia 
30 wrzesnia ubieglego roku Miasto Gliwice mialo przekazac gminie Toszek 
pisemnnq informacj(( na temat planowanej liczby dzieci w przedszko lach 
niepublicznych , ktore Sq mieszkancami gminy Toszek i na kt6re b((dzie 
przekazywana dotacja w kolejnym roku budzetowym.Informacj a taka Gminie 
nie zostala przekazana , w zwi <\.zku z czym srodki nie zosta1y zabezpieczone. 

http:UCz((szczaj<\.ce
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W podsumowaniu dyskusji Komisja budzetowa jednoglosnie I za-7 I 
opowiedziala si,< za nieprzekazywaniem miastu Gliwice w/w srodk6w. 
P.o kierownika ZOPO pinformowala r6wniez , iz z projektu porza,dku obrad 
Sesji zostanie wycofany projekt uchwaly w sprawie : wyrazenia zgody na 
zawarcie Porozumienia dotycza,cego udost,<pnienia informacji , gdyz na t,< 
okolicznosc nie jest wymagana uchwala Rady Miejskiej. 
Porozumienie zostanie zawarte przez Burmistrz Toszka z Uniwersytetem 
SIa,skim w Katowicach na udzielenie informacji na temat stanowiska pracy i 
wysokosci wynagrodzenia dla nauczyciela SP w Paczynie biora.ccego udzial w 
projekcie "Podyplomowe Kwalifikacyjne Studia w zakresie lCT , j,<zyka obcego 
oraz Historii i Spoleczenstwa .Dziedzictwa epok" Realizowanym w ramach 
RPO Kapital Ludzki.Projekt jest wsp61finansowany przez Uni,< Europejska oraz 
budzet jednostek samorza.cdu w postaci tzw. wkfadu wlasnego , kt6rym w tym 
przypadku jest wynagrodzenie nauczyciela . 
61 Projekt uchwaly w sprawie : powolania Zespolu dis opiniowania kandydat6w 

na lawnik6w. 
Komisja budzetowa do skladu Zesporu zaproponowala radna.c lng,< Potkowa. 
Kandydatka wyrazila zgod,< na udzial w pracach Zespolu. 

Ad.2 
Przewodnicza.ccy Komisji odczytal pismo OSP w Toszku w sprawie przyznania 
dodatkowych srodk6w w wysokosci 10.000 zf. 
Pismo stanowi zala.ccznik do protokolu. 
W odpowiedzi na pytanie Pan Zablocki poinfonnowal , ze tegoroczna pula 
jednostki wynosila 22.000 zl.Katda awaria wykracza poza przyznany budzet. 
Remont beczki JELCZA stratacy wykonali sami.Beczki nie mozna odkr,<cic
jest ona cz,<scia.c calego pojazdu.Pojazd pochodzi z roku 1988 ito juz 4 pr6ba 
reanimacji beczki.Srodki przeznaczone na zakup opalu zostaly przerzucone na 
remont. 
Kolejne pytanie dotyczylo korzysci z przynaleznosci do Krajowego Systemu 
Ratownicz-Gasniczego. 
Pan Zablocki poinfonnowal , ze kwotowo waha si,< to w granicach 3do 7 tys. zl 
Zakupy takZe sa.c CZttsto dokonywane poprzez Zarza.cd Wojew6dzki , gdyz istnieje 
mozliwosc pozyskania dofinansowania.W ten spos6b zostala zakupiona 
motopompa.Kolejna motopompa zostala przekazana przez Orkiestrtt 
Swia.ctecznej Pomocy. 
W podsumowaniu Pan Zablocki podkreslil , ze srodki przeznaczane na OSP Sq 
zbyt male. 
Po wyjasnieniach Przewodniczqcy Komisji podzi,<kowal przedstawicielom OSP 
Toszek za udzial w posiedzeniu. 
Burmistrz Toszka poinformowal , ze na Sesj,< gdzie jednym z punkt6w porzqdku 
obrad jest dzialalnosc OSP - Pan Bunda przygotowuje szczeg610wy raport 0 

strazach. 

http:Zarza.cd
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Aby mi ec peiny obraz naleZy sit( z nim zapoznac, bo to nie jest tak do konca jak 
przedstwiaj'l. straZacy.Doceniamy pract( straZak6w jednakZe nie radz'l. sobie oni 
z budZetem .znaj'l.c stan swojego sprzt(tu nie oszczt(dzaj'l., wiedz'l.c , Ze Gmina 
da srodki.Komisja oswiaty zaproponowal:a zaproszeni e Komendanta 
PSP , kt6ry m6g1by wyjasnic jaki sprzt(t powinna miec OSP i do jakich dzia1an 
jest konieczna . 
- Przewodnicz'l.cy Komisji odczyta1 pismo OSP z Kotulina w sprawie 

przyznania dodatkowych srodk6w w wysokosci 500 zl' na zakup paliwa. 
Burmistrz poinformowal: , Ze w jednym z projekt6w uchwal: w sprawie zmi an w 
budZecie zap roponowano srodki w wysokosci 2.5 00 zl' mit(dzy innymi na zakup 
paliwa. 
- Czl:onkowi e Komisji zapiOnali sit( z pismem OSP w Kotulinie w sprawie 

przyznania srodk6w w wysokosci 5.000zl' na wybudowanie nowego 
zbiornika na scieki 

Radny Herbert Kocur poinformowal' , Ze obecny zbiornik na terenie OSP do 
kt6rego podl''l.czone jest Przedszkole jest za mal:y i notorycznie wylewa . 
StraZacy zadbali 0 teren wok61 straZnicy , jednakze lokalizacj a szamba oraz 
podmoldy teren , a takZe nieprzyjemne zapachy powoduj 'l., Ze nie da sit( z niego 
korzystac.Zb iornik jest zbyt rzadko opr6Zniany - gl:6wnym uZytkownikiem jest 
Przedszkole. 
W podsumowaniu dyskusji z uwagi na brak srodk6w w budZecie 
zaproponowano zwit(kszenie czt(stotli wosci wywozu szamba. 
- Przewodnicz'l.cy Komisji odczytal pismo Komendanta Miej sko-Gminnego 

OSP w sprawie przyznania dodatkowych srodk6w na poczt(stunek , 
zapewnienie transportu oraz pokrycie koszt6w zuzycia paliwa do motopompy 
podczas powiatowych zawod6w sport6w poZarniczych. 

Burmistrz poinformowal: , Ze aby te srodki przyznac komus trzeba zabrac, 

Motopompa zuzywa duzo paliwa , niekt6re jenostki cwiczqna sucho. 


AdA - dalszy ci<tg omawiania projekt6w uchwai : 

71 Projekt uchwaly w spraw:e : przekazania srodk6w finansowych dla Policji. 

Projekt dotyczy przekazania srodk6w w wysokosci 2.000 zl: na nagrody za 

osi<tgnit(cia w sl:uzbie dl a Policjant6w Posterunku Policji w Toszku. 

Burmistrz doda1 , ze budzecie byl'y zabezpieczone dla Policji srodki w 

wysokosci 15.000 zl: Iw tym 2.000 zl na nagrodyl , ale srodki te zosta!y 

przeniesione na pokrycie koszt6w akcji gasniczej . 

W trakcie omawiania Pan Herbert Kocur poinformowa! 0 obrzuconej jajkami 

konnej pi elgrzymce do Goja , a tah e 0 nadmiernym i bardzo uci'l.z liwym 

zatrzymywaniu orszak6w slubnych w Toszku. 


http:Przewodnicz'l.cy
http:Przewodnicz'l.cy
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81 Projekt llchwaty w sprawie : przystapienia Gminy Toszek do realizacji 
inwestycji polegaj'lcej na blldowie og6lnodost~pnego , bezp1atnego 
kompleksll boisk sportowych wraz z szatniami i zapleczem socjalnym 
w ramach programll "Moje boisko - Orlik 2012" 

Burmistrz poinformowal , ze jest ogfoszony ostatni nab6r na realizacj~ w/w 
projektu .Wniosek b~dzie skladany w m-cu wrzesniu - st'ld koniecznosc 
podj~cia llehwa1y . 
Na realizacj ~ inwestycji b~dzie pzreznaczony teren za Szko1'l Podstawow'l w 
Toszku.Koszt inwestycji to ok. 1 mln zl z czego mozna uzyskac dofinansowanie 
w wysokosci 70% 
Komisja nie wnios1a uwag do w/w projektu uehwaly. 
91 Projekt uchwa1y w sprawie : zmiahn w budzecie Gminy Toszek na rok 2011 
Projekt dot. przeznaczenia srodk6w w wysokosci 3.211,76 zl na wydatki 
rzeczowe zwi'lzane z promoej'l Gminy I folder, materia1y promocyjne I 
Komisja ni e wniosla uwag do w/w projektu . 
101Projekt llchwa1y w sprawie : zmian w budzecie Gmibny Toszek na rok 2011 
Projekt dotyczy przeznaczenia srodk6w w wysokosci : 
- 7.000 zl na pokryeie koszt6w wykonania instalaeji elektrycznej w lokalu 

Harc6wki w Toszkll. 
- 39.000 zl na dop1at~ do zbiorowego odprowadzania sciek6w I zabezpieezone 

srodki w budzeeie na ten eel zosta1y przeniesione na prowadzenie akeji 
gasniczej I 

- 500 zl na zaplat~ koszt6w energii elektrycznej w swietlicy wiejskiej w 
Kotliszowicach Iwzrost koszt6w z uwagi na prowadzony remont I 

Komisj a nie wniosla uwag do w/w projektu llchwa1y. 
II I Projekt llchwaly w sprawie : zmian w budzeeie Gminy Toszek na rok 2011 
Projekt dotyczy przeznaczenia srodk6w w wysokosci 65.000 zl na materia1y i 
praee geodezyjne. 
Burmistrz poinformowal , ze dotyczy to podzialu dzialki mi~dzy ulie'l 
G1owackiego , Porzeezn'l i Wielowiejsk'l.Tereny od strony HA WEXU b~d'l 
propnowane pod garaze , a takze ustalenia granic dzia1 ek w Ciochowicach. 
Komisja nie wnios1a uwag do w/w projektu. 
121Projekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2011 
Projekt dotyczy zwi~kszenia doehod6w - wp1ywy z dywidend w wysokosci 
93.988 zl oraz zwi~kszenia wydatk6w w wysokosei : 

- 2.500 zl na pokrycie koszt6w energii elektrycznej , wody i zakup paliwa 


dla OSP 
- 2.000 zl na nagrody dla policjant6w 
- 89.488 zl na pokrycie koszt6w pobytu mieszkanc6w naszej gminy w domaeh 

pomoey spolecznej 
Komisja nie wniosfa uwag do w/w projektu. 
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131 Projekt uchwa1Y w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 20 II 
Projekt dot. przyjt(cia dofinansowania z Agencji Nieruchomosci Rolnych w 
wysokosci 100.000 zl z przeznaczeniem na vvykonanie projektu budowlanego 
przebudowy bloku mieszkalnego w Paczynie. 
Burmistrz dodai , ze w roku przysz1ym z budzetu trzeba bt(dzie d010zyc 
40.000 z1 , gdyz ca10sc zadaniajest "''Yceniona na 140.000 zl . 
Komisja nie wnios1a uwag do przedstawionego projektu uchwa1y. 
141Projekt uchwa1y w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2011 
Projekt dotyczy przeznaczenia srodkow w wysokosci 6.000 zl naiJOkrycie 
kosztow przejazdu i ubezpieczenia grupy sportowej do gminy partnerskiej 
Hohenau. 
Przewodniczqcy Komisji odczyta1 pismo U.LKS Pniow iLKS Przysziosc 
Ciochowice z prosbq 0 pomoc w sfinansowaniu tego "''Yjazdu. 
Komi sja nie wnios1a uwag do w/w projektu uchwaiy. 
Burmistrz poinformowal 0 mozliwosci nawiqzania wspo1pracy z miejscowosciq 
Halin na Ukrainie .Z tych terenow pochodzi ok. 30% mieszkaftcow naszej 
gminy.Poprzez osobt( zaangazowanq w nawiqzanie tej wspolpracy przes1ano 
zaproszenie dla lokalnych w1adz na Oktoberfest. 
Obecnie konsultowane Sq z Gminq Zl)osiawice mozliwosci pozyskania 
dofinansowania ze srodkow Partnerstwa Wschodniego. 
151 Projekt uchwaly w sprawie : zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

Gminy Toszek na lata 211-2017 
W /w projekt odzwierciedla decyzje zawarte we wczesniejszych uchwaiach. 

Ad.S 
Radny Krzysztof Bartnicki - Przewodniczqcy Zarzqdu Gminnej Spolki Wodnej 
poinformowalo z10zonym pismie dotyczqcym propozycji przystqpienia Gminy 
do w/w Spolki , a takZe udzielenia Spo!ce pomocy finansowej. 
Spo1ka zostala zarejestrowana posiada KRS teraz trzeba tylko zalozyc konto i 
wybrac Biuro do prowadzenia ksit(gowosci.na dzien dzisiejszy zrzesza 15 
czlonkow.Na zebraniach wiejskich we wrzeSniu temat zostanie 
rozpropagowany.Rada Powiatu podjt(la uchwalt( 0 dofinansowaniu Spo1ek 
Wodnych .Gminna Spolka moze sit( starac 0 to dofinansowanie , jednakze musi 
dysponowac wkladem wiasnym.Dlatego tez zwrocono sit( sit( do Gminy 0 
pomoc w tej sprawie - warunkiem jest to , ze gmina musi nalezec do Spo1ki. 
Burmistrz podkreSli1 , ze oprocz wkladu gminy czionkowie Spolki tabe 
powinni uiszczac skiadki. 
Radny Krystian Cedzich poinformowal 0 kolejnym wywozeniu osadow 
Scieko"''Ych na terenie Pluzniczki. Wz wiqzku z pO"''Yzszym radny zwrocil sit( 
o przeprowadzenie kontroli. 

http:czlonkow.Na
http:ksit(gowosci.na
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W nawiqzaniu do powyzszej wypowiedzi radny Marcin Kwasniok podkreslil , 
ze od dluzszego czasu na polach w okolicy Pniowa s,,- sldadowane w duzych 
ilosciach osady sciekowe .Z uwagi na uci,,-zliwosc sldadowania tych osad6w 
radny zwr6cil si(( 0 interwencj((. 
Radny Jan SopaJa zapytai czy prawidbwo zostafa nadana numeracja dom6w 
przy ulicy Klasztornej w Paczynie tzn. parzyste po jednej stronie , nieparzyste 
po drugiej.Ponadto w imieniu mieszkanc6w zapytai 0 tennin wykonania 
odwodnienia oraz oswietlenia przy tej ulicy. 
Radny KrzysztofBartnicki zg-losii koniecznos6 wymiany zbitego klosza 
oswietlenia na Wrzosach. 

Po wyczerpaniu porz,,-dku obrad Przewodnicz,,-cy Komisji Pan Marcin Kwasniok 
podzi((kowai zebranym za udziai i zakonczyl posiedzenie 0 godz. 19.30 

Przewodn~.Y Komisji 

Marci~wasniok 


